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Ref. sak. 112/320    (20/389 - 20/51432) 
 
Hei Malin, 
 
Har prøvd å ringe uten hell og prøver nå heller å skrive for å være sikker på at det blir tatt opp på neste 
møte «Informasjon om politisk behandling - gbnr 357/8 Sætre». 
 
Jeg er litt usikker på hvordan jeg skal formulere dette, men hovedbudskapet er at jeg foretrekker at deler 
av søknaden blir godkjent (dvs. at vi godtar redusert tiltak slik som Fylkesmannen ønsker), enn å trumfe 
gjennom noe som ikke kommer til å bli godkjent. Jeg er fullstendig enig i avgjørelsen som dere tok på 
forrige møte da det er det logiske og korrekte, men det hjelper ikke når vi ikke får det godkjent til slutt 
hos Fylkesmannen. 
 
 
Her er et utdrag fra tidligere kommunikasjon mellom Tone Furustøl og meg (se tekst under). Jeg er litt 
usikker på hvorfor denne ikke er tatt til følge ved møte for areal, plan og miljøutvalet den 29.04.2020    
(det er ikke viktig hvorfor, det som er viktig er om vi kan endre det nå slik at Fylkesmannen kan 
godkjenne redusert tiltak)  
 
 
------------------ 
 



 
 
------------- 
 
 
Jeg har mye mer dokumentasjon, men jeg ser ikke noe poeng i å sende det over nå før vi har fått snakket 
sammen, men det er veldig viktig at dette kommer opp på møte førstkommende onsdag (02.09.2020). 
 
 
Setter pris på om du har mulighet til å ringe meg. 
 
 
Ha en fortsatt fin dag og god helg. 
 
 
Med vennlig hilsen, 
for Tveit Gård ENK 
  
  
Ørjan Tveit 
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